
Protokoll fra årsmøte 2009

  Gjærhuset 11.03.2010
   

  Protokoll fra årsmøtet  i Bydalen vel 11.mars 2010 i Gjærhuset, Fredrikstad Bryggeri med 27
medlemmer tilstedet.

   

  Styret

  Styret har i 2009/2010 hatt følgende sammensetning:

  
    -     Anette M. Syversen Leder  
    -     Helene Myrberg Nestleder  
    -     Karianne Fog  Kasserer  
    -     Trine Kristoffersen Sekretær  
    -     Ole Henrik Leister Styremedlem  
    -     Henrik Holmquist Trafikk- og utbyggingskomité

  Det har vært avholdt 5 styremøter

   

  Medlemstall

  Velforeningen hadde siste år 82 betalende medlemmer. Dette er en liten nedgang siden sist år
da det var 90. Flere er velkomne!
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  Innkallingen til årsmøtet ble godkjent.

   

  1. Leder Anette Syversen ble valgt som møteleder.

  2. Sekretær Trine Kristoffersen ble valgt som referent.

  3. John Jones og Thor Andersen ble valgt til å underskrive protokoll.

  4. John Jones og Thor Andersen ble valgt til tellekorps.

   

   

  5. Årsmeldingen

   Styrets nestleder, Helene Myrberg, leste årsmeldingen for 2009 og denne ble godkjent.
Spontan applaus fra salen etter punktet om skøytedagen som innbrakte 13.800 kr til de
jordskjelvrammede på Haiti. Skøyte- og flomlyskomiteen fikk applaus for fremragende arbeid i
vinter, og den eminente måker Espen Rød fikk honnør. 
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  6. Trafikksituasjonen

  Leder av trafikk- og utbyggingskomiteen, Henrik Holmquist, loste oss gjennom året som har
vært og fremtidige mulige scenarioer knyttet til trafikkbildet i Bydalen.

   

    

  7. Regnskap

  Kasserer Karianne Fog leste opp regnskapet for 2009. Regnskapet var godkjent av revisor.
Spørsmål fra salen: Mulig å tenke på og bytte bank og få evt. bedre renter et annet sted?

  Spørsmål fra salen: Trenger vi å betale kontingent til Norges Velforbund? Årsmøtet
konkluderte med ”ja” – her har vi mulighet til å søke midler etc. Styret bør undersøke nærmere
hvilke støtteordninger som vi evt. kan benytte oss av.

  Note etter årsmøtet; Norges Velforbund er lagt ned, så kontingent blir følgelig ikke betalt.
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  8. Kontingent

  Årsmøtet bestemte å ikke endre kontingenten, som blir uendret på 150 kr pr. husstand.

   

   

  9. Valgkomiteen innstillingen blir gått gjennom.

  Robert Antonsen blir klappet inn som arvtager etter Henning Fog i Lekeplasskomiteen.

  Avtroppende kasserer Karianne Fog og avtroppende sekretær Trine Kristoffersen fikk blomster
som takk for innsatsen i styret.

  Bydalen vel fyller 25 år i 2010, og det ble foreslått å nedsette en egen Jubileumskomité. Leder:
Thor Andersen.  Med på laget kom også Haldis Jacobsen, John Jones, Hilde Pettersen, Ragnar
Jacobsen, Åse Kristin Fjeldstad, Lisbeth Lindahl og Rolf Petter Næss. Avtroppende sekretær
overleverer arkivet med gamle referat fra Bydalen vel til Thor Andersen.

  Det ble bestemt å ha jubileumsfest første lørdag etter skolestart i august, som da blir
21.august 2010.

   

  Styret
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  Anette Marie Syversen (gjenvalg)

  Helene Myrberg (gjenvalg)

  Marianne Otterstad (ny)

  Gabriela Grolms (ny)

  Ole Henrik Leister (ikke på valg)) 

   

  Styret konstituerer seg selv på første styremøtet etter årsmøtet. 

   

  Lekeplasskomité

  Egil Sekkelsten (gjenvalg) - leder

  Robert Antonsen (ny) 
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  Juletrefestkomité

  Lise Antonsen (gjenvalg) - leder

  Hanne Sekkelsten (gjenvalg)

  Inger Lise Ellefsen (gjenvalg) 

   

  Lille Julaftenkomité

  Henrik Holmquist (gjenvalg) - leder

  Jostein Gleditsch (gjenvalg)

  Helene Myrberg (gjenvalg) 

   

  Skøyte – og flomlyskomité

  Rolf Petter Næss (gjenvalg) - leder
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  Hans Fredrik Sandberg (ikke på valg)

  Knut M. Fredriksen (ikke på  valg)

  John L. Jones (ny)  
    
   
  Utbyggings- og trafikkomité

  Henrik Holmquist  (ikke på valg) - leder

  John L. Jones (ikke på valg) 
   

  Grillfestkomité

  Rania Maktabi (gjenvalg) - leder

  Liss Solstrand (gjenvalg) 

   

  Web-komité

  Håvard Kristoffersen (ikke på valg) - leder
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  Thomas Roaldsnes (gjenvalg)

  Fredrik Norland (gjenvalg)

  Ole Henrik Leister (ny) 

   

  Bydalsorkesteret

  Thomas Roaldsnes (ikke på  valg) - leder

  Wendla Dehli Evensen (ikke på valg)

  Tormod Gangfløt (ikke på  valg)

  Jon Erik Lindberg (ikke på  valg)

  Arvid B. Johannesen (ikke på  valg)

  Gabriella Grolms (ikke på  valg)

  Kjell Jørgen Holbye (ikke på valg) 
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  Ryddekomité

  Maren Helldal (gjenvalg) - leder

  Gøran Karlsen (gjenvalg) 

   

  Valgkomité

  Trine Kristoffersen (ny)

  Karianne Fog (ny) 

   

  Revisor

  Jan Erik Danielsen (gjenvalg)
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  10. Innkommende forslag

  Det var ikke kommet inn noen forslag før årsmøtet ble avholdt.

   

   

  11. SMS- varsling

  Det ble informert om at beboere selv kan gå inn på  www.bydalen.no for å registrere seg som
mottager av sms-varslinger. Man klikker seg inn på ”sms og e-mail” og videre klikker man seg
inn på ”Registrering”. Da blir man bedt om å legge inn navn og mobilnummer. Styret ble bedt
om å sjekke priser for denne tjenesten.

   

   

  12. Ny logo/heading

  Den nye logoen ble vist frem, og alle var enige om at denne var fin, identifiserbar og ville
skape gjenkjennelse.  Etter innspill fra salen ble det blesluttet å endre fonten til Garamont Bold.
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  13. Trafikkforholdene

  Henrik Holmquist ledet årsmøtet gjennom trafikkforholdene som eksisterer, problemer vi
møter, arbeidet komiteen gjør og kontakten de har med kommunen. Årsmøtet ble informert om
Kommuneplan/Sentrum hvor trafikkomiteen og styrets leder fikk med en høring i tide. De har
bedt om å bli med som referansegruppe når dette arbeidet setter i gang. Brevet de sendte ble
lest opp og det kom spontan applaus fra salen.

  Det var mange innspill fra salen i forbindelse med trafikksituasjonen:

  
    -     noen beboere hadde hatt problemer med de midlertidige fartsdumpene som kom opp i
sommer etter at kommunen hadde åpnet Hassingbakken for toveiskjøring   
    -     kommunen fikk ros for at de var kjapt ute med å lage nye sluk med kuppelkumlokk i
Sportsveien etter den siste oversvømmelsen som var i år   
    -     man må ta hensyn til de ulike setningsforholdene i de ulike gatene, ikke alle gater er
egnet til å ha fartsdumper pga. grunnforholdene   
    -     barnas sikkerhet er alltid første prioritet!  
    -     innsnevringer fungerer bedre enn sjikaner  
    -     hva med å få opp kamera slik som er planlagt i 30- sonen i Storveien på Gressvik?
Trafikkomiteen oppfordres til å undersøke dette!   
    -     er det mulig med enveiskjøringer noen steder?  
    -     hva med gatetun?  
    -     hva med kunstis på Wiesebanen? Årsmøtet kom frem til at dette ikke ville samsvare
med ønsket om gjennomkjøring forbudt da et attraktivt kunstisanlegg heller vil generere mer
trafikk.

   

  Konklusjon: man må jobbe for å  inkorporere Wiesebanen og tennisbanen som grønn lunge i
byen!
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  Trafikkomiteen fikk ros og applaus fra salen for det standhaftige arbeidet de legger ned. 
   

  På tampen av årsmøtet ble alle medlemmene av Skøyte- og flomlyskomiteen kalt frem. John
Jones holdt en rosende tale til medlemmene som har lagt ned mange timer med hard jobbing i
vinter. Vår egen måkemester Espen Rød fikk også ros for jobben har gjør. Det ble overrakt
medaljer av is fra selveste Wiesebanen. Salutt ble avfyrt med smell og gnister! Applaus fra
salen. 
   

   

  Fredrikstad 12.03.10

  Trine Kristoffersen

  referent 
   

   

  John Jones                                                                                          Thor Andersen
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